О Changellenge >>
Changellenge >> — образовательная платформа и ведущее агентство по работе с брендом работодателя. С 2007 года компания организует кейс-чемпионаты, олимпиады, программы развития и другие мероприятия, которые позволяют установить связь между университетским образованием и бизнесом. В настоящий момент в проектах Changellenge >> ежегодно участвуют более 130 тысяч человек. Среди компаний-партнеров проектов – более 80% лучших работодателей России и мира, в том числе банки, FMCG-компании, крупные консалтинговые компании, промышленные компании, IT-корпорации.


About Changellenge >>
Changellenge >> is an educational platform and leading employer branding agency in Russia. Since 2007 we have been organizing case championships, development programs and other events that establish strong links between university education and business. At the present moment more than 130, 000 people participate in our projects annually. Our partner companies are 80% of the best employers in Russian and in the world, including leading banks, FMCG companies, consulting companies, industrial companies, and IT-corporations. 

